

香港管弦樂團 HONG KONG PHILHARMONIC ORCHESTRA





# KKLYNUN

## ND OF SI

SYMPHONIC FAIRY TALE BY YOKO SHIMOMURA

美瑠大冒險



艾爾高 指揮 Lorenzo losco CONDUCTOR

亞洲首演 Asia Premiere 歡迎 3 歲及以上人士

For ages 3 and above



阿V 主持 Vivek Mahbubani

# **PRESENTER**

hkphil.org

下村陽子《交響童話:美瑠大冒險》

Yoko SHIMOMURA Merregnon: Land of Silence

插畫播放,配現場管弦樂演奏

Live orchestra performance with illustrations

Merregnon: Land of Silence

Created, directed and produced by Thomas Böcker

© & @ 1999-2023 Merregnon Studios

FRI 8PM & SAT 3PM

屯門大會堂演奏廳

Tuen Mun Town Hall Auditorium

香港管弦樂團由香港特別行政區政府資助

The Hong Kong Philharmonic Orchestra is financially supported by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region

粵語旁述,英文字幕

Narrated in Cantonese with English subtitles

Concert Arrangement: Jonne Valtonen | Story: Frauke Angel Original Character Design and Illustration: Tan Zhi Hui | Additional Character design and illustration by Sun Creature | Additional Hustration | Additional Hustrati

\$300 | \$250

門票現於城市售票網公開發售

Tickets at URBTIX www.urbtix.hk



梵志登 音樂總監

Jaap van Zweden Music Director

## 交響童話:美瑠大冒險

結合動人心弦的音樂、旁述和插畫,「交響童話:美瑠大冒險」帶領廣大觀眾進入奇妙的交響曲國度。由《王國之心》和《Final Fantasy XV》的國際知名作曲家下村陽子原創的音樂,配上德國兒童文學作家安琪兒編寫的故事,將小孤女美瑠(Miru)、青梅竹馬好友Hikito和忠誠小狗Mako為解開困擾Merregnon國神秘寂靜的秘密,從而踏上的難忘冒險娓娓道來。誠邀一家大小、電子遊戲愛好者與港樂一同展開魔幻音樂探險!

#### MERREGNON: LAND OF SILENCE

Performed with delightful music, narration, and illustrations, *Merregnon: Land of Silence* presents the wonder of a symphony to a broad audience, with a special focus on younger people, families, and video game fans. Featuring original music by internationally-renowned composer Yoko Shimomura (famous for her work on *Kingdom Hearts* and *Final Fantasy XV*), and a story by popular German children's author Frauke Angel, *Merregnon: Land of Silence* tells of orphan Miru who, along with her childhood friend Hikito and faithful dog Mako, set out on an unforgettable adventure to discover what ails the mysteriously, silent land of Merregnon. Come and experience the musical adventures on this magical journey with the HK Phil!



## 美瑠 大提琴 MIRU CELLO

美瑠聰穎機智,對萬物都感到好奇。為了解開謎底,勇於面對挑戰!

Curious and intelligent, Miru always wants to find out "why?" and throws herself into every challenge.

#### 陽也 小號 HIKITO TRUMPET

陽也熱情友善,偶爾表現古怪,還帶 點自負,但骨子裡是個冒險家。

Friendly, a little awkward at times, pompous even, the boy is an adventurer and explorer deep down inside.



無畏、自信、固執,毛孩真太郎是美瑠最忠誠的守護者。

Adventurous, proud and stubborn, this four-legged friend is Miru's overprotective guardian.









#### 門票於城市售票網及撲飛發售 Tickets at URBTIX & POPTICKET



購買越多·優惠越多!立即加入港樂會,專享會員獨家禮遇;凡於城市售票網購買 四套或以上港樂主場音樂會的正價門票,即享了折優惠!購票及折扣優惠詳情, 請瀏覽港樂網站。Buy More, Save More! Join Club Bravo now to enjoy the exclusive member privileges: Up to a 30% off discount upon purchasing standard tickets for four or more HK Phil mainstage programmes. For ticketing and other discount schemes, please visit:

hkphil.org/2223season-discount

電話購票 Telephone booking

節目查詢 Programme Enquiries

3116 1288 3166 1100

票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries and Customer Service

2721 2332

- 市可透過流動購票應用程式 URBTIX (Android 及 iPhone/iPad 版) 購票 Tickets are also available on mobile ticketing app URBTIX (Android and iPhone/iPad versions)



popticket.hk/hkphil

請注意:場地會根據政府條例不時更新相關的防疫入場措施,詳情請瀏覽場地官方網站 | 視線受阻座位資訊請參問港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待三歲及以上人士 | 音樂會長約四十五分鐘, 不設中場休息 | Please note that venues may update their anti-epidemic admission measures in line with the Government regulations. See the Venue's official website for the latest details | Please refer to hkphil.org for list of seats with restricted signtlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for ages 3 and above | The concert runs approximately 45 minutes without intermission.